



Promensil®

Feel great *naturally.*™



SAVE
ÉCONOMISEZ
\$10⁰⁰



On Your Purchase of any Promensil® Product
sur l'achat de tout produit Promensil®

To the Dealer: Upon receipt of this coupon toward the purchase of the specified product, PAC Health (Canada) Inc. will reimburse you the face value of the coupon plus regular handling. Application for redemption on any other basis may constitute fraud and will, at our option, void coupon presented. Applications for reimbursement accepted from principals only. Mail to: PAC Health (Canada) Inc., PO Box 31000, Scarborough, ON. M1R 0E7.

Limit: 1 Coupon per customer. Valid only in Canada.

Offer Expires: 12/31/2021

Au détaillant : PAC Health (Canada) Inc. vous remboursera la valeur nominale de ce coupon, plus les frais de manutention habituels, pourvu qu'il vous ait été présenté à l'achat du produit indiqué. Toute demande de remboursement non conforme peut constituer une fraude et nous nous réservons alors le droit d'annuler le coupon présenté. Les demandes de remboursement ne seront acceptées que des commettants. Postez à : PAC Health (Canada) Inc., PO Box 31000, Scarborough, ON. M1R 0E7.

Limite : 1 coupon par client. Valable au Canada seulement.

L'offre prend fin le : 12/31/2021

